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内容概要

　　本书的编写以专业四级考试大纲为指导，选材力求新颖、真实，大多来源于《读者文摘》、《华
盛顿邮报》、《新闻周刊》、《卫报》和《每日电讯》等其他外刊或节选；难度中等，关键词汇不超
四级大纲的范围；每篇长度在400~500字左右。
题材包括社会科学（社会、经?济、教育、心理、传播、日常知识、文化）、人文科学（文学评论、语
言、影视、文学、人文传记）、自然科学（医学、生物学、信息科学、科学史、科技）等。
在每种题材中，力求体裁多样，包括记叙文、说明文、议论文等，题目设计全面，包括细节题、推断
题、主旨题、词汇题等，并且对每篇文章都注明了原文出处、字数、建议阅读时间等。
除了对答案进行解析，还增加了篇章解析、重点、难点词汇、重点句型和扩展词汇，供考生有针对性
地练习。
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作者简介

邹申
上海外国语大学教授、博士生导师。
长期担任英语专业本科和研究生课程教学，多年来组织、参与英语专业考试的相关工作及英语专业教
学大纲与考试大纲的修订工作。
所主持的科研项目及主编教材多次获教育部和上海市教学成果奖。

张艳莉
上海外国语大学教授、博士、硕士生导师。
多年来，一直从事英语专业本科和研究生课程教学，多次参与英语专业四、八级考试的阅卷及相关工
作。
曾参与考试大纲的研究及修订工作。
近年来完成教材、论文、教学参考书等多部（篇），参与的科研
项目及教材编写两次获上海市教学成果奖。
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章节摘录

　　It is wrong to suggest， as some have， that I would be so callous as to advocate the immediateremoval of
thousands of TANF recipients； to do so only spreads fear among recipients instead of advancing a solution. But I
am firmly committed to a five-year limitation， with exemptions for tho se who face severe barriers to employment
—— as long as it is part of a full-scale program redesign.　　For real transformation to take place， the mayor
and the D.C. Council must rapidly change our system to include participation from every city agency， as well as
the private sector， and employtheir collective expertise and resources to help beneficiaries change their lives.　
　To begin， we can act immediately to improve the delivery of job training services to 10，600families deemed
"ready to work". Our six existing job training vendors receive a bonus for work placement and retention， but they
provide services to only 6，900 families. Consequently， tho usands of families face one- to-two-year waiting
periods for training.　　Rather than terminating these contracts because they have not met the recipients' needs
，the Departmenl of Human Services has allowed the contracts to continue. Why would the Fentyadministration
make sanctions for noncompliance by individuals receiving benefits a priority instead of increasing the capacity of
job training and education programs administered by these contractors？
It is only now， years after the problems became apparent， that DHS has a plan to prepare new requirements and
solicit new vendors.　　......
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编辑推荐

　　20年畅销品牌，风靡全国！
冲击波助您征服英语专业四八级！
选材新颖，聚焦题源知名报刊；答案详解，具体点拨答题步骤；篇章解析，帮助理解篇章大意；重点
免型，直击语言理解难题；分类词汇，突出重点延伸阅读。
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